



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Parait le lundi matin
Published every Monday
morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year
Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation
of the City of Montreal
CANADA

Toutes communications se—
rapportant aux annonces ou aux
abonnements devront être adres—
sées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”
Bureau de Poste : 917 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

Toutes communications se—
rapportant à la rédaction devront
être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”
Hôtel de Ville, — Montréal.

All communications relative—
to advertisements or subscriptions
should be addressed simply as
follows :

“The Municipal Gazette”
Post Office Box : 917 or 42
Jacques-Cartier Square, Montreal.
All communications relative to the
editorial part of the paper should
be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION DES PARCS ET TRAVERSES

Compte rendu de l'assemblée du 22 juillet.

Sont présents : M.M. les échevins Lévesque, président, Lavallée, Leclaire, McKenna, Resther, Nault.

1.—M. l'échevin Resther fait savoir à la Commission que M. McNicoll, vice-président du C.P.R. est prêt à conférer avec la délégation des échevins au sujet de la question de l'ouverture des rues Donegana et Bisson.

Après délibération, il est

Résolu : Qu'une délégation composée de M. l'échevin Lévesque, président, et de M.M. les échevins Resther, Lavallée, Leclaire, McKenna, David et Guay, soit priée de se rendre au bureau de M. McNicoll vendredi, le 23 courant, pour discuter avec lui cette question.

2.—Soumis et lu un rapport du surintendant des Parcs déclarant que le terrain borné au Nord par la rue Wellington, à l'Est par la rue Hibernia, au Sud par le fleuve et à l'Ouest par l'usine de la “Canadian Glass Co.” conviendrait pour l'établissement d'un parc public.

M. l'échevin Turner soumet un plan dudit terrain.

Après délibération, il est

Résolu : Que lesdits rapport et plan soient déposés sur le bureau pour étude ultérieure.

3.—M. Taylor, représentant le Comité des fêtes dites “Du Retour à Montréal,” demande qu'on lui permette de lancer des pièces pyrotechniques, etc. sur la ferme Fletcher, au Parc La Fontaine et sur le chemin tournant de la Montagne à l'occasion des fêtes qui auront lieu sous peu.

Après délibération,

M. Taylor est prié de faire une demande par écrit au surintendant du Parc Mont-Royal et au surintendant du Parc La Fontaine.

4.—Soumis et lu un rapport du surintendant des Parcs déclarant qu'il a congédié le gardien du Parc Bellerive, M. Jos. Lévesque, parcequ'il s'était enivré.

Après délibération, il est

Résolu : D'autoriser le surintendant à engager un autre homme pour remplacer M. Lévesque.

5.—Le surintendant des Parcs fait savoir à la Commission qu'un de ses hommes, M. Cyprien Rioux, est mort accidentellement.

PARKS AND FERRIES COMMITTEE

Report of meeting held the 22nd of July

Present : Ald. Lévesque, chairman, Lavallée, Leclaire, McKenna, Resther, Nault.

1.—Ald. Resther reported that Mr. McNicoll, vice-president of the Canadian Pacific Ry Co., was ready to confer with a delegation of aldermen concerning the opening of Donegana and Bisson streets.

After deliberation, it was

Resolved : That a delegation composed of Ald. Lévesque, chairman, Resther, Lavallée, Leclaire, McKenna, David and Guay, be requested to meet Mr. McNicoll, on Friday, the 23rd, at his office, to discuss the matter.

2.—Submitted and read a report from the Superintendent of Parks, stating that a certain piece of land bounded on the North by Wellington street, on the East by Hibernia street, on the South by the River and on the West by the Canadian Glass Co., would be suitable for park purposes.

In this connection, Ald. Turner submitted a plan of said piece of land.

After deliberation, it was

Resolved : That said report and plan be laid on the table for further consideration.

3.—Mr. Taylor, representing the “Back to Montreal” Committee, asked for the use of Fletcher's Field, Parc La Fontaine, and the winding road of the Mountain for the display of fireworks, etc.

After deliberation,

Mr. Taylor was requested to make an application in writing to the Superintendent of Mount Royal Park and to the Superintendent of La Fontaine Park.

4.—Submitted and read a report from the Superintendent of Parks, stating that he had dismissed the watchman of Bellerive Park, Mr. Jos. Lévesque, on account of abuse of liquor.

After deliberation, it was

Resolved : That the Superintendent be authorized to engage a new man to replace Mr. Lévesque.

5.—The Superintendent of Parks reported that one of his men, Mr. Cyprien Rioux, had died accidentally.